
Bestyrelsesmøde      10/11 2024 

 

1. Nyt fra formand 

Der kommer en del info fra DRF ifht det ekstraordinære repræsentantskabsmøde d. 7/12.  

Personalet er blevet virkeligt gode til at selvkoordinere – det er skønt med den øgede selvstændighed. 

Vi har brug for flere 14-17 årige til at indgå som ”ekstra-person” til udluk i weekenderne.  

 

2. Staldudvalg 

Vi har nu fået tre læs fra vores nye stråfoderleverandør. Det ser rigtigt godt fornuftigt ud. Vi vælger at 
lave en stråfoderanalyse på både hø og wrap, så informationer som indhold af protein og selen, kan 
indgå i fodringsplanerne.  

Vi har lavet en udskiftning i fodervognen. Sportspower går ud og Performance ind.  

Der er let skimmelvækst på træværket på rigtigt mange af boksene. Vi sætter Rodalon i mellemgangen 
og beder alle nedvaske egen boks.  

Sygefoldene trænger til vedligehold. Vi tager et kig på dem og lægger en plan. 

 

3. Centerudvalg 

Løsdriften er næsten færdig. Der mangler lidt småting, der godt kan vente til foråret. 

Vi har fået ramper, så der er god adgang for kørestolsbrugere alle steder.  

Der er kommet flytbare bogstaver i ridehuset, så der kan skiftes mellem A og B bane lynhurtigt – det 
fungerer bare! 

Træværket har sat sig under spejlet på den ene langside – der er fokus på det. 

Sluk for vandet ifbm frost! Vi skal have instruktion, så mange som muligt. Morten har bolden.  

Der er stadig fokus på parkeringspladsen; hvis det skal gøres af eksterne bliver det dyrt – vi afsøger om 
vi kan leje det nødvendige udstyr og gøre det selv. 

 

4. Elevskole 

Vagas fungerer ikke så godt. Han tages ud af rideskolen. Vi kigger fortsat efter en ny hest. 

Der meldes til elevcup og der er flere andre arrangementer under planlægning.  

Vi er udfordrede på hestene, både indkøb og holdbarhed. Vi taler om hvilke tiltag vi kan gøre. 

 

5. Aktivitetsudvalg 



Vi arrangerer ”rid for en dommer” med Lenna Broberg d. 30/12. Hun dømmer fra LD til MA.  

Vi vil også gerne arrangere klippe-klister dag i slutningen af november. 

Der er også flere andre julearrangementer på vej.  

Der skal planlægges stævnedatoer til 2025. Vi tænker (som vanligt) at der skal være en et i man og et i 
september. Måske skal vi prøve at lave en holdkonkurrence dag i dressur + en springdag.  

Vi diskuterer om vi har en ambition om at afholde C-stævner. Det har vi ikke lige pt, måske på sigt. 

 

6. Ekstraordinært DRF-repræsentantskabsmøde i Odense d. 7/12 

Vi sender en delegation. Dagsordenen indikerer at det godt kan blive en lang dag.  

 

7. Jagtudvalg 

Vi holder møde med Anders fra jagtudvalget d. 17/11.  Deltagere: Camilla, Morten Plenge og Karen.  

 

8. Stråvogne og stråspande 

Stråvognen udgår pr 1/12 eller snarest derefter. Vi varsler de sidste om, at der skal indkøbes spande 
efter det gældende ”format”. Ingen bolde eller andet. Vi indkøber en ny blå vogn. 

 

9. Regnskab og budget. 

Likviditet på samme niveau som sidste måned. Der er ikke meget luft.  

Vi skal have lagt et budget for næste år, det kommer på næste møde. Dertil skal der laves overslag på 
projekter planlagt i 2025.  

Vi skal søge kommunens vedligeholdelsespulje.   

 

10. Næste staldmøde (24/11) bliver sidste staldmøde i år.  
a. Forbrugsregnskab på stråfoder   
b. En gennemgang af året 
c. Julearrangementer 

  

 

 


